
www.asrazadionline.ir

به مناسبت هفته نیروی انتظامی:

 دیدار مدیر کل تامین اجتماعی کردستان
با فرمانده نیروی انتظامی استان

سنندج – عصر آزادی : به مناسبت گرامیداشت 
هفته نیروی انتظامی و در راس�تای دس�تیابی به 
اهداف�ی همچ�ون ایجاد پ�ل ارتباط�ی و تقویت 
تعام�ات و ب�ا توجه به اهمیت تبیین و تش�ریح 
اهداف ، سیاستها ، خدمات و چالش های فرا روی 
سازمان، قریشی مدیر کل تامین اجتماعی استان 
به اتفاق معاونین و جمعی از کارشناسان با فرمانده 

نیروی انتظامی استان دیدار نمودند.
مدیر کل تامین اجتماعی استان در این دیدار ضمن تبریک هفته نیروی انتظامی و قدردانی از 
خدمات مطلوب نیروی انتظامی استان، نیروی انتظامی را مظهر اقتدار جامعه و پناهگاهی امن برای 
شهروندان دانست و تعاملات و ارتباطات این ارگان با اداره کل تامین اجتماعی استان را بسیار ارزنده 
دانس��ت. قریشی با بیان این که س��ازمان تامین اجتماعی بزرگترین سازمان بیمه گر کشور است 
اظهارکرد: هم اکنون بیش از 50 درصد جمعیت کشور تحت پوشش بیمه تامین اجتماعی هستند. 
وی با بیان اینکه امروز نیروی انتظامی از مقبولیت بسیار خوبی در میان مردم برخوردار است، گفت: 
نیروی های خدوم پلیس شبانه روز در کنار مردم حضور دارند و برای امنیت و رفاه آنان تلاش می 
کنند و مردم قدرشناس ما نیز به خوبی این تلاش ها را می بینند و به آن آگاه هستند. سردار آزادی 
، فرمانده نیروی انتظامی کردستان نیز دراین دیدار از امنیت به عنوان اساسی ترین مقوله هر جامعه 
ای یاد کرد وگفت: امنیت مقوله ای اجتماعی است که به تنهایی توسط یک ارگان میسر نمی شود. 
وی پشتوانه مردم را در برقراری هرچه بهتر امنیت پایدار در جامعه بسیار حائز اهمیت دانست واظهار 
داش��ت: تنها با کمک و همراهی مردم است که می توان امنیت پایدار را درجامعه برقرار کرد. وی 
بالاترین پاداش را با توجه به آیات و روایات موجود در قرآن کریم خدمت به مردم دانست و تصریح 
کرد: سازمان تامین اجتماعی در این راستا با انجام خدمات شایسته نسبت به جامعه هدف گام های 
خوبی برداشته است. این مقام مسئول افزود: سازمان تامین اجتماعی جز دستگاه های مطلوب در 
ارائه خدمات است که توانسته با مدیریت مطلوب و به موقع مطالبات بیمه شدگان،مستمری بگیران و 
مجموعه تحت پوشش  خود را به خوبی انجام دهد. وی این عملکرد مطلوب را نشان دهنده مدیریت 
صحیح مجموعه کارکنان و مدیران تامین اجتماعی برای خدمت شایسته به مردم و جامعه هدف و 

جلب رضایت عمومی دانست.

در نخستین دوره جشنواره روابط عمومی و مسئولیت اجتماعی

ذوب آهن اصفهان نشان عالی و جایزه مروج برتر 
مسئولیت اجتماعی را کسب نمود

 ذوب آهن اصفهان موفق شد در نخستین دوره جشنواره روابط عمومی و مسئولیت 
اجتماعی نشان عالی  و جایزه مروج برتر مسئولیت اجتماعی را کسب نماید و علیرضا 
امیری مدیر روابط عمومی ذوب آهن اصفهان به عنوان نماینده شرکت این نشان و جایزه 

را دریافت نمود .
نخستین دوره جشنواره روابط عمومی و مسئولیت اجتماعی با حضور کارشناسان و فعالان حوزه 
روابط عمومی و مدیران برخی سازمان ها و صنایع کشور ۲۶ مهرماه در مرکز همایش های صدا و 
سیما برگزار شد . فلیپ بورمانس رئیس انجمن بین المللی روابط عمومی در پیامی به این جشنواره 
به اهمیت مسئولیت اجتماعی برای سازمان های پیشرو اشاره کرد و ابراز امیدواری نمود که برگزاری 
این جشنواره بتواند در نهادینه سازی مسئولیت اجتماعی به عنوان یکی از وظایف روابط عمومی 
،یاری رسان باشد. پرفسور وی آن ویزر رئیس سازمان بین المللی مسئولیت اجتماعی و رئیس انجمن 
بین المللی مسئولیت اجتماعی صنفی نیز در سخنرانی ویدئویی ، پرداختن به مسئولیت اجتماعی 
را در یک برنامه بلند مدت برای سازمان ها ، ضروری دانست و گفت : روابط عمومی باید به سازمان 
کمک کند تا بتواند نقش خود را در مسئولیت اجتماعی ، به صورت هدفمند و سودمند ایفا کند. 
هوشمند سفیدی رئیس خانه روابط عمومی ایران و علی مطیع جهانی عضو هیات رئیسه و معاون 
پشتیبانی، تحقیقات و برنامه ریزی اتاق تعاون ایران نیز از دیگر  سخنرانان این جشنواره بودند . ذوب 
آهن اصفهان با بیش از نیم قرن فعالیت در صنعت کشور ، پیشگام و پیشرو صنایع کشور در حوزه 
مسئولیت اجتماعی محسوب می شود که برخی از فعالیت های ذوب آهن در این حوزه مشتمل 
اس��ت بر مشارکت در توسعه صنایع کشور ، آموزش نیروهای متخصص و ماهر برای کلیه صنایع 
کشور، پشتیبانی فنی و اعزام نیرو در دوران حماسه سازی مردم ایران در دفاع مقدس ، مشارکت در 
توسعه فعالیت های فرهنگی و ورزشی کشور از طریق باشگاه فرهنگی ورزشی این شرکت ، تاسیس 
بیمارستان شهید مطهری و ارائه خدمات درمانی به جامعه که در دوران شیوع بیماری کرونا نیز تداوم 

یافت، کمک به توسعه عمرانی و زیرساخت های منطقه ، تولید محصولات مورد نیاز جامعه و....

مدیركل روابط عمومی وزارت نفت: 

 مردم باید صنعت نفت را بخشی از تار و پود زندگی 
خود بدانند

ساری- رییسی به گزارش روابط عمومی شرکت انتقال گاز ایران، علی فروزنده امروز 
)دوش�نبه، ۲۶ مهرماه( از طریق ویدیوکنفرانس در نشس�ت هم اندیشی رؤسای روابط 
عمومی س�تاد و مناطق عملیات انتقال گاز ایران در تأسیس�ات تقویت فش�ار و مرکز 
بهره برداری رش�ت حضور یافت و با اش�اره به دو وظیفه عمده و اساسی روابط عمومی 
صنعت نفت، گفت: وظیفه اصلی روابط عمومی های صنعت نفت این است که تصویر این 

صنعت را در خارج از آن و میان مردم اصاح کنند.
وی افزود: تصویر خاصی از صنعت نفت در جامعه شکل گرفته که غیرواقعی و غیرمنصفانه است. 
یکی از وظایف اصلی ما این است تا زحمات همکاران، تلاشهایی که برای تولید و توزیع انرژی انجام 

می شود و سرمایه گذاری کلانی را که در حال انجام است به درستی نشان دهیم.
مدیرکل روابط عمومی وزارت نفت با بیان اینکه باید حس پیوند بین صنعت نفت و مردم ایجاد 
شود، ادامه داد: مردم نباید در مناطق عملیاتی و شهرها و مناطق دیگر کشور حس جدایی با صنعت 
نفت داشته باشند. مردم باید حس کنند که نفت بخشی از تار و پود زندگی آنها در منطقه است 
و این صنعت را بخشی از خود بدانند و این وظیفه سنگین به عهده روابط عمومی های وزارت نفت 
است. فروزنده همچنین با تأکید بر اینکه روابط عمومی ستاد و همه شرکت ها و زیرمجموعه های 
عملیاتی همه با هم یک ید واحد هستند، بیان کرد: ما باید به صورت یک دست واحد عمل و با همه 
خلاقیت ها، تلاش ها، کار جمعی و گروهی هدفی واحد و هم افزایی حداکثری را دنبال کنیم. وی با 
اشاره به وظیفه دیگر روابط  عمومی های صنعت نفت افزود: باید تصویر صنعت نفت را بین همکاران 
خود اصلاح کنیم و حس اعتمادبه نفس، مفید و موثر بودن را به آنان برگردانیم؛ این موضوع را یک 
وظیفه سازمانی اصلی در نظر بگیریم و با همه وجود برای آن تلاش کنیم. مدیرکل روابط عمومی 
وزارت نفت به شرایط شیوع ویروس کرونا و مشکلاتی مانند کمبود منابع اشاره کرد و گفت: این هنر 
ماست که در این شرایط دشوار راه حل پیدا کنیم. وقتی در شرایط دشوار کرونایی و کمبود منابع قرار 
داریم و راه حل پیدا کردیم آن زمان می توانیم بگوییم در روابط عمومی به عنوان هنر هشتم راهکاری 
ارائه دادیم که درخور شأن صنعت نفت به عنوان صنعت نخست کشور است؛ افتخار ما این است که 

در شرایط دشوار کارهای سخت و مهم انجام می دهیم.
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دیده بان

عص�رآزادی/  س�رویس شهرس�تان: رئی�س 
س�ازمان جهاد کش�اورزی آذربایجان ش�رقی 
گف�ت: دلایل ع�دم موفقی�ت و عملی نش�دن 
برخی پروژه های شاخص تعریف شده بر مبنای 
پتانس�یل شهرستان ها، در س�اختار نامناسب 
حاکم بر بخش کش�اورزی و بروکراس�ی اداری 

مربوط می گردد.
اکبر فتحی در جلس��ه بررس��ی عملک��رد و چالش 
های پیش��روی بخش کش��اورزی که با حضور معاون 
هماهنگی امور اقتصادی اس��تاندار آذربایجان شرقی 
برگزار ش��د ادام��ه داد: در برنامه ری��زی برای بخش 
کشاورزی باید استعدادهای اس��تان در زیربخشهای 
کش��اورزی مدنظر قرار گیرد و بخ��ش عمده توان و 

انرژی در این بخشها متمرکز گردد. 
وی از این برنامه ها تحت عنوان پروژه های شاخص 
یاد کرد که علاوه بر فعالیتهای روتین کشاورزی در هر 
شهرستان نسبت به استعدادها، پتانسیلها و فرصتها و 

تهدیدهای آن شهرستان تعریف شده است.
فتحی در مورد دلایل عدم موفقیت و عملی نشدن 
برخی پروژه ها، در وهله اول به س��اختار نامناس��ب 
حاکم ب��ر بخ��ش کش��اورزی و بوروکراس��ی اداری 

اش��اره نمود و تمامی چالش ه��ای پیش روی بخش 
کش��اورزی را ناشی از دو علت عمده عدم وجود نظام 
بهره برداری متناس��ب با شرایط استان و در مقیاس 
بزرگتر در کل کشور و ناکارآمدی بازرگانی محصولات 

کشاورزی دانست.
رئیس سازمان جهادکشاورزی استان به لزوم اصلاح 
این س��اختار نامناسب اظهار داشت: عملی شدن و به 
نتیجه رسیدن استراتژی های مدنظر در ادارات تابعه 

سازمان جهادکشاورزی نیازمند تغییراتی در ساختار 
تصمیم گیری این س��ازمانها و نقش رئیس س��ازمان 

جهادکشاورزی در این تصمیم گیری هاست.
فتحی ضمن اشاره به هماهنگی های لازم در حوزه 
آب و خاک گفت: فعالیت های بخش کشاورزی تابعی 
از فعالیت های بخش آب و خاک است لذا هماهنگی 
با شرکت آب منطقه ای باید بسیار نزدیک تر و عمیق 
تر باشد لذا سازمان آب به اجرایی نمودن شبکه اصلی 
آب در یک پ��روژه اقدام می نماید و س��ازمان جهاد 
کش��اورزی نیز به اجرای ش��بکه فرعی پروژه دیگری 
می پ��ردازد که به دلیل محدودی��ت اعتبارات هر دو 
پ��روژه نیمه کاره باقی می مان��د این امر نیز ضرورت 

اصلاح ساختارها را نشان می دهد.
وی ی��ادآور ش��د: علیرغ��م حاک��م بودن ش��رایط 
خشکس��الی و کم آبی در مزارع شاخص طرح جهش 
تولید تا ۳ تن در هکتار محصول برداشت شده است.

رئیس سازمان جهادکشاورزی آذربایجان شرقی در 
این راستا به شناسایی ارقام سازگار با شرایط دیم که 
بتواند با یک بار آبیاری عملکرد بالایی داش��ته باشد 
اش��اره نمود ک��ه قابل جایگزین ک��ردن ارقام آبی در 

حوزه دریاچه اورمیه می باشد.

رئیس مجمع نمایندگان آذربایجان ش�رقی در 
مجلس ش�ورای اس�امی با اش�اره به برگزاری 
نشست هم اندیش�ی با اس�تاندار جدید گفت: 
ب�ا پیگیری های انجام گرفت�ه در روزهای آینده 
نیز برای طرح مس�ائل مختلف استان دیداری با 

رئیس جمهور خواهیم داشت.
ب��ه گزارش ایرن��ا، محمدحس��ین فرهنگی در یک 
گفت و گوی خبری افزود: جلس��ه مجمع نمایندگان 
ب��ا اس��تاندار جدید آذربایجان ش��رقی ک��ه در اولین 
روز پ��س از انتصاب س��ردار زین العابدین رضوی خرم 
برگزار ش��د، جلس��ه ای نس��بتا طولانی بود و اعضای 
مجم��ع به غی��ر از ۲ نف��ر حضور داش��تند، البته آن 
 ۲ نی��ز به دلی��ل گرفتاری های��ی نتوانس��تند حضور 

یابند.
وی افزود: در این جلسه، نمایندگان مسائل مختلف 
اس��تان را مط��رح کردن��د و موضوع��ات متعددی به 
ص��ورت مفصل مورد بحث و بررس��ی قرار گرفت؛ در 
مجموع چ��ه از لحاظ زمانی که صرف ش��د و چه به 

لحاظ محتوا، جلسه در نوع خود بی سابقه بود.
فرهنگی تشریح کرد: بخشی از مسائل مطروحه در 
این جلسه مربوط به پروژه های مهم آذربایجان شرقی 
در حوزه های مختلف از جمله موضوع آب، بحران آبی 
تبریز ب��ا محوریت اجرای پروژه انتقال آب ارس و در 

اولویت بعدی پروژه های احیای دریاچه ارومیه بود.
نماینده تبریز، آذرش��هر و اسکو در مجلس شورای 
اس��لامی، مس��ائل مدیریتی اس��تان را دیگر موضوع 
مطروحه در این نشس��ت خوان��د و افزود: نمایندگان 
ضم��ن تاکید بر لزوم شایسته س��الاری، از بلاتکلیفی 
دستگاه ها گلایه کرده و خواستار تعیین تکلیف سریع 

مدیران دستگاه های مختلف و فرمانداری ها بودند.
وی ب��ر لزوم ایجاد هم افزای��ی و همگرایی، اجتناب 
از آزم��ون و خطا و تفویض اختی��ار به فرمانداران در 

سطح شهرس��تان ها تاکید و اضافه کرد: لازم است با 
توجه به آغاز گام دوم انقلاب، نگاه جدیدی نسبت به 

مسائل به وجود آید.
رئیس مجمع نمایندگان آذربایجان شرقی در مجلس 
شورای اسلامی ادامه داد: در این جلسه همچنین در 
ارتب��اط با معدن و ذخایر معدن��ی از جمله آلومینا و 
نفلین سینیت مباحثی، طرح و در حوزه های مختلف 
صنعت، کشاورزی، آموزش عالی و پروژه های جاده ای 

و حوزه های تولید انرژی، پیشنهادهایی  مطرح شد.
فرهنگی یادآوری ک��رد: هم نمایندگان و هم آقای 
اس��تاندار تاکید داشتند، همه در برابر مسائل مختلف 
مبتلابه استان از جمله مطالبه سهم آذربایجان شرقی 

از بخش های مختلف اعتبارات پاسخگو باشیم.
وی گفت: لازم اس��ت در فرآیندی منطقی به همه 
مسائل مطروحه به صورت همزمان رسیدگی شود تا 
در جهت توس��عه متوازن استان در تمام زمینه ها در 
این مقطع زمانی حس��اس، قدم های اساسی برداشته 

شود.
وی اضافه کرد: در این جلس��ه مس��ائل ورزش��ی و 
موضوع تیم تراکتورسازی نیز مورد بحث قرار گرفت. 
نماینده تبریز، آذرش��هر و اسکو در مجلس شورای 
اس��لامی اف��زود: در نهایت بنا ش��د جلس��ات مجمع 

نمایندگان با استاندار به طور مرتب برگزار شود.

تعیین عرصه و حری�م جدید برای تپه تاریخی 
»دوب�رادران« مراغ�ه در حال�ی ط�ی روزه�ای 
اخی�ر کلید خ�ورد که اعض�ای ش�رکت تعاونی 
فرهنگی�ان این شهرس�تان امیدوار هس�تند با 
پایان ای�ن مرحله از کاوش ، تکلی�ف اراضی آنان 
 در مجاورت این اثر ملی پس از چند دهه معطلی 

مشخص شود. 
اما رئیس اداره میراث فرهنگی، گردش��گری و صنایع 
دستی مراغه روز سه شنبه به خبرنگار ایرنا اظهار داشت: 
موارد دیگری از جمله خارج از محدوده بون و نبود تغییر 
کاربری نیز موجب معطلی اراضی شهرک فرهنگیان شده 
و مسایل مربوط به عرصه و حریم این اثر ملی طی دو سه 

سال اخیر به صورت جدی تر پیگیری شده است.
به گفته وی این مرحله از کاوش  مشخص خواهد کرد 
که چه میزان از شهرک فرهنگیان در عرصه و حریم این 

اثر ملی قرار دارد.
وی با اش��اره به اینکه تعداد زیادی از سهامداران این 
ش��رکت تعیین تکلیف این اراضی را انتظار می کشند، 
اظهار داش��ت: این مرحله از کاوش با مجوز پژوهشگاه 
میراث فرهنگ��ی و زیر نظ��ر اداره کل میراث فرهنگی، 
گردش��گری و صنایع دس��تی آذربایجان ش��رقی انجام 

می شود.
وی اضافه کرد: تا دو هفته دیگر عرصه و حریم جدید 

این اثر ملی مش��خص می شود؛ اثری که در شمال شهر 
و منطق��ه خوش آب و هوای مراغه قرار دارد و لایه های 

مختلف تاریخی را در دل خود جای داده است.
به گ��زارش ایرنا معاون عمرانی فرمان��دار مراغه طی 
شهریور ۱۳۹۸ با تاکید بر ضرورت رفع مشکل اعضای 
ش��رکت تعاونی فرهنگیان شهرس��تان گفته بود که با 
تش��کیل کارگروه تخصصی، وضعیت اراضی ش��هرک 
فرهنگیان در روستای »نوا« با اولویت  صیانت از محیط 

زیست تعیین تکیلف خواهد شد.
نماین��دگان بنیاد مس��کن انق��لاب اس��لامی، راه و 
شهرس��ازی، محیط زیس��ت، ش��هرداری و دهیاری و 
بخشداری در این کارگروه حضور داشتند و راهکارهایی 
چون تعیین محدوده روستا، واگذاری برای سرمایه گذاری 
یا انتقال این اراضی را مورد بررس��ی ق��رار دادند اما نه 
خب��ری از عضویت میراث فرهنگی در کارگروه بود و نه 
صحبتی از عرص��ه و حریم تپه تاریخی »دوبرادران« به 

میان آمد. 
به گفته مس��ئولان امر ایجاد ش��هرک فرهنگیان در 
اراضی روس��تای »نوا« و چس��بیده به شهر مراغه طی 
سال ۱۳۶۵ در زمینی به مساحت حدود ۱۶ هکتار کلید 
خورد و به نظر می رس��د با توجه به وجود موانع متعدد 
قانونی، به این زودی ها روی خوش به اعضای ش��رکت 

تعاونی فرهنگیان نشان ندهد. 
هرچن��د که برخی از اعضا فی��ش  زمین های خود در 
ش��هرک فرهنگیان را با مبالغی ناچیز واگذار کرده اند و 
اکنون نمی توان گفت که همه ذینفعان در این شهرک، 

فرهنگی هستند. 
مراغ��ه با ح��دود ۲۶۸ ه��زار نفر جمعی��ت در ۱۲۷ 
کیلومتری تبریز، مرکز آذربایجان ش��رقی قرار دارد؛ تپه 
»دوبرادران« این شهرس��تان نیز به شماره ۷۵۳۹ طی 
۱۷ اسفند ۱۳۸۱ شمس��ی در فهرست آثار ملی ایران 

قرار گرفت.

رئیس مجمع نمایندگان استان در مجلس:

استاندار جدید آذربایجان شرقی و مجمع نمایندگان استان هم اندیشی کردند
 بلاتکلیفی شهرک فرهنگیان مراغه 

پس از چند دهه پایان می یابد؟ 

اس�تانداری  فرهنگ�ی  و  اجتماع�ی  ام�ور  مدی�رکل 
آذربایجان ش�رقی گفت: شناس�ایی عوامل و زمینه های بروز 
ناهنجاری های�ی مانن�د تکدی گری و ک�ودکان کار، مهم تر از 

برخورد با این پدیده ها است.
بدر ش��کوهی در جلسه ستاد ساماندهی متکدیان و کودکان کار و 
خیابانی اس��تان افزود: تا زمانی که این عوامل مرتفع نشود، نمی توان 

امیدی به رفع آسیب های اجتماعی داشت.
وی با اش��اره به جایگاه اس��تان و تبریز در مقابله با ناهنجاری های 
اجتماعی به ویژه تکدی گری در کشور، از خیریه های توانمند استان 
به خاطر هم��کاری همه جانبه در این زمین��ه قدردانی و اظهار کرد: 
حمای��ت و مس��اعدت دس��تگاه های اجرایی به ویژه ش��هرداری ها از 

خیریه های فعال در این حوزه ضروری است.
مدی��رکل امور اجتماعی و فرهنگی اس��تانداری آذربایجان ش��رقی 
گفت: براس��اس قانون، رس��یدگی ب��ه متکدیان ج��زو وظایف ذاتی 
ش��هرداری ها بوده و واگذاری امور به بخش خصوصی، موجب س��لب 

مس��وولیت دستگاه ها نمی شود و ش��هرداری ها باید در راستای جمع 
آوری و توانمندس��ازی متکدی��ان ب��ا دس��تگاه ها و نهاده��ای حوزه 
اجتماعی نهایت همکاری داشته باشند. شکوهی، از اداره کل تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی اس��تان خواس��ت آمار دقیقی از کودکانی که در 
کارگاه ه��ای تولیدی و صنعتی فعالی��ت می کنند تهیه و به دبیرخانه 

ستاد ارایه کند.

وی ب��ا تاکی��د بر لزوم فرهنگ س��ازی جهت حمای��ت هدفمند از 
اف��راد نیازمند و همکاری تمامی دس��تگاه های دخی��ل در این حوزه 
از جمله رس��انه ها و مطبوعات، برخورد جدی و بنیادین و حس��اس 
ک��ردن آحاد جامعه برای عدم کمک به متکدیان و راهنمایی آنان به 
موسسات خیریه و نهادهای حمایتی را از مهم ترین راهکارهای مقابله 

با تکدی گری اعلام کرد.
مدیرکل بهزیس��تی آذربایجان ش��رقی نیز در این جلس��ه با ارایه 
گزارش��ی از آخرین اقدامات انجام شده برای مقابله با پدیده کودکان 
کار و ساماندهی متکدیان، گفت: تعداد کودکان کار در سطح استان 
در مقایس��ه با س��ال گذش��ته افزایش محسوسی داش��ته و اکثر این 
کودکان از مشکلاتی مانند طلاق والدین و مشکلات اقتصادی خانوار 
رنج می برند. فرگل صحاف افزود: بهزیس��تی اس��تان توانسته است با 
همکاری موسس��ات خیریه و نهادهای ذیربط بویژه موسسه فرزندان 
رحمت، بخش قابل توجهی از این کودکان را تحت پوشش قرار داده 

و به کانون خانواده و زندگی عادی بازگرداند.

مدیرکلاموراجتماعیاستانداریآذربایجانشرقی:

شناساییزمینههایبروزناهنجاریهامهمترازبرخوردباآنهاست

فاز نخس�ت مجموعه تجاری، فرهنگی و گردش�گری فدک ۲5 
مهرماه به بهره برداری رسید.

 به گزارش روابط عمومی فدک مال، مسعود صرامی، مدیر عامل شرکت 
پرس��تیژلند ایران و بنیانگذار پروژه فدک، با اش��اره ب��ه اینکه هدف این 
ش��رکت، ایجاد 4 پروژه در چهارنقطه ش��هر اصفهان ب��وده، می گوید: ما 
در س��ال 1391 پروژه عظیم مجموعه س��یتی س��نتر را به بهره برداری 
رس��اندیم، در شهریور سال 139۶ شهرک سلامت اصفهان، قطب درمان 
کش��ور را افتتاح کردیم و حالا آماده ارائه خدمت به مردم ش��مال ش��هر 
اصفهان در فدک مال هس��تیم. وی ادامه می دهد: یکی از محاس��ن این 
کار انتقال ترافیک ش��هری به چهارنقطه شهر و کاهش ترافیک در سطح 
ش��هر اس��ت. مس��عود صرامی با بیان این نکته که با ساخت پروژه فدک 
در این منطقه از ش��هر،  بافت عمومی این منطقه نیز تغییر خواهد کرد، 
اضافه می کند: هدف اصلی ما پرداختن به مسائل اجتماعی است و بدون 
ش��ک وجود چنین پروژه هایی در مناطق کم برخوردار ش��هر، سبب می 
ش��ود که نیازهای مردم آن منطقه نیز تحت الشعاع قرار گیرد و وضعیت 
بهت��ری رقم بخورد. وی ادامه می دهد: نخس��تین موضوعی که می توان 
به آن پرداخت، اضافه ش��دن امکانات رفاهی اس��ت ک��ه پیش از این در 
ای��ن منطقه نبود؛ برای مثال مردمی که تا پیش از این می بایس��ت مواد 
غذایی )که در برخی فروش��گاه های کنار خیابان آن هم به سبب آفتاب 
خوردگی و عدم بررس��ی کیفیت و انقضا( که برای آنها ضرر دارد استفاده 
کنند، حال می توانند در فضایی مس��قف و اس��تاندارد بدون نگرانی مواد 
غذای��ی م��ورد نیاز خود را تهیه نمایند. صرامی ب��ا تاکید به این نکته که 
علاوه بر کیفیت، قیمت مواد غذایی در فروشگاهی مانند هایپراستار فدک 

نیز از فروشگاه های سطح شهر مناسب تر است، می گوید: با این شرایط 
و ب��ا گذر زمان م��ردم آن منطقه نیز بابت پولی ک��ه پرداخت می کنند 
کالای مناس��ب دریافت کرده و سطح خرید و فروش در آن منطقه تغییر 
می کند. وی ادامه می دهد: همین امر س��بب می ش��ود مردم با حقوق 
اجتماعی ش��ان بیشتر آشنا شده و آن را از دیگر خدمت گذاران شان در 
شهر نیز طلب نمایند. بنیانگذار فدک مال، فواید وجود چنین پروژه هایی 
را به این موارد محدود ندانس��ته و با تاکی��د مجدد بر هزینه های مردم، 
خاطرنشان می کند: وقتی مردم این منطقه خرید مختلفی داشته باشند 
باید با تاکس��ی و یا خودرو شخصی به نقاط مختلفی در سطح شهر رفته 
و از مغ��ازه های مربوطه خریدهای خود را انجام دهند، این اتفاق نه تنها 
س��بب افزایش ترافیک ش��هری و هزینه حمل و نقل مردم می شود بلکه 
وجود گرما و سرما در سطح شهر آزاردهنده بوده و امکان انتخاب صحیح 
را هنگام خرید از مردم سلب می کند، ضمن آنکه فواصل میان فروشگاه 

ها سبب اتلاف زمان خریدار می شود. وی ادامه می دهد: در حالی که در 
پروژه ای مانند فدک مال، مردم آن منطقه نیاز به حمل و نقل با ماشین 
ندارند و زیر یک سقف در زمان گرما و سرما با هوای متبوع به آسانی می 
توانند از خرید خود لذت ببرند و بجای س��فر به 10 نقطه از ش��هر تمام 
نیازهایش��ان را بصورت تجمیعی در ف��دک مال تامین نمایند. مدیرعامل 
ش��رکت پرس��تیژلند ایران، با اش��اره به دیگر آثار اجتماعی بهره برداری 
از پ��روژه فدک م��ی افزاید: وجود پارکینگ رای��گان در این مجموعه نیز 
خدمتی است که علاوه بر مردم برای شهر نیز اهمیت فراوانی دارد؛ وقتی 
ب��ه جای پارک دوبل در خیابان ه��ا، پارکینگ فدک مال مملو از خودرو 

باشد، وضعیت ترافیک و زیبایی شهر نیز بهبود می یابد.
مس��عود صرامی، یک��ی از خصوصیات چنین پ��روژه هایی را نظام مند 
بودن آنها برش��مرد و می گوید: ما در این پروژه مالیات خودمان و برخی 
واحدهایی که مالیات بر ارزش افزوده را پرداخت نمی کنند، می پردازیم 
که باعث افزایش درآمد ش��هرداری ش��ده و این درآمد برای مردم ش��هر 
هزین��ه می گ��ردد.  وی ادامه می دهد: ما علاوه بر اینکه برخی هزینه ها 
مانن��د جمع آوری و انتقال زباله با میزان قابل توجه و نوس��ازی تیرهای 
چ��راغ ب��رق در خیابان منتهی به فدک مال را خ��ود برعهده می گیریم، 
مدیران ش��هری را نیز از هزینه های بیش��تر بی نیاز م��ی کنیم چرا که 
ب��ا وجود یک مجموعه بزرگ تجاری نیازی به س��اخت پارکینگ، جدول 
کشی خیابان و... برای فروشگاه های کنار خیابان نخواهد بود و در نتیجه 
ای��ن هزینه از مردم دریافت نمی گردد. مس��عود صرامی در پایان ضمن 
دعوت از همه همش��هریان برای حضور در فدک مال ابراز امیدواری کرد 

که این پروژه بتواند در خدمت مردم و برای آنها گام بردارد. 

افتتاحپروژهبزرگفدکمالبااشتغالزاییبرای3هزارنفر

لزوم اصلاح بوروکراسی حاکم بر بخش کشاورزی آذربایجان شرقی 
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